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PPOODDPPOORRNNOO  OOKKOOLLJJEE   VV  SSLLOOVVEENNIIJJII   IINN  VV  TTUUJJIINNII   ––   UUTTRRIINNKKII   ZZ   

DDEELLAAVVNNIICCEE  
 

V ponedeljek, 12.09.2011 je potekala brezplačna informativno-promocijska delavnica z 
naslovom »Podporno okolje v Sloveniji in v tujini«. Udeležence delavnice je nagovoril gospod 
Janez Balantič, predsednik odbora za podjetništvo in turizem. 
 
Na delavnici smo udeležence seznanili s podpornim okoljem v Sloveniji, jim podrobneje 
predstavili podjetniške inkubatorje, univerzitetne inkubatorje in tehnološke parke ter njihovo 
delovanje. Prav tako smo predstavili delovanje podobnih institucij v tujini ter zgodovinski 
prerez nastanka inkubatorjev v tujini in v Sloveniji, povezavo z Lizbonsko strategijo. 
Lizbonska strategija je strategija pospeševanja konkurenčnosti evropskega gospodarstva in 
izhodišče nacionalnih strategij pospeševanja konkurenčnosti in podjetništva.  
  

 
Strokovna služba Mrežnega podjetniškega inkubatorja Savinjske regije je predstavila podporno okolje 
za podjetništvo v Republiki Sloveniji in podporno okolje za podjetništvo v tujini 

 
V drugem delu delavnice se je prisotnim udeležencem predstavilo prvo inkubirano podjetje v 
Poslovni enoti MPI v Kamniku, to je podjetje V NAVTIK, Napredne Navtične Tehnologije, 
d.o.o. Nosilec podjetniške ideje »wFoil« je gospod Tomaž Zore. Podrobno je predstavil 
nastanek podjetniške ideje, prve korake in zagon podjetja, priložnosti, ki jih država ponuja 
novonastalim podjetjem z inovativno in visokotehnološko podjetniško idejo, vlogo 
podjetniškega inkubatorja pri realizaciji podjetniške ideje. Prav tako je govoril o ovirah, s 
katerimi se sooča vsak podjetnik začetnik in o priložnostih, ki jih imajo podjetniki začetniki. 
Na koncu je predstavil tudi svoja pričakovanja glede nadaljnjega razvoja podjetniške ideje. 
Ključne težave, s katerimi se sooča vsako podjetje z izrazito razvojnim projektom, je 
pomanjkanje finančnih sredstev. Razvoj visokotehnoloških podjetniških idej zahteva ustrezno 
finančno podporo, ki jo novonastalim podjetjem omogočajo intenzivno delo na razvoju. 
Razvoj in raziskave sta ključna momenta visokotehnoloških projektov, kjer je potreben tudi 
ustrezen čas, tako da podjetje na trg lansira končni produkt. Razvoj visokotehnoloških 
podjetniških idej traja okvirno 3 leta. Novonastala podjetja se v tem času ne morejo ukvarjati 
s trženjem, saj je vsa energija in aktivnost usmerjena v razvoj visokotehnološkega produkta. 
Poleg finančnih sredstev pa je potrebno tudi podporno okolje, ki ponuja storitve, ki so pri 
tem nujno potrebne. Pomembno vlogo ima ustrezna infrastruktura, to niso samo pisarniški 
prostori, temveč tudi ustrezne delavnice, kjer poteka razvoj. Podjetje V NAVTIK, Napredne 
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Navtične Tehnologije, d.o.o. se sooča s težavnim iskanjem ustreznih delavniških prostorov v 
Kamniku, vendar v letu in pol le-teh ni moč najti. Trenutna rešitev je zgolj začasna rešitev, 
nikakor pa ne dolgoročna. Potrebne pa so tudi svetovalne storitve podjetniškega inkubatorja, 
saj podjetniki začetniki nimajo niti časa, niti znanja, da bi lahko pokrili vsa področja, ki so 
nujno potrebna za uspešne prve korake: pridobivanje nepovratnih sredstev in priprava 
projektnih dokumentacij, priprava poročil in zahtevkov v primeru uspešnih kandidatur na 
javnih razpisih, promocijske aktivnosti, povezovanje s podjetji, ki razvojnim podjetjem lahko 
pomagajo na posameznih segmentih dejavnosti.  
 

 
Lastnik in direktor podjetja V NAVTIK, Napredne Navtične Tehnologije, d.o.o. je predstavil svoj projekt 
»wFoil« 

 
Udeleženci delavnice so imeli možnost iz prve roke izvedeti, kakšni so prvi koraki podjetij z 
dodano vrednostjo, podjetij, ki se ukvarjajo z razvojem novih produktov in storitev na trgu. 
Prvi koraki so veliko težji, kakor začetki klasičnega podjetništva, ki ne ponuja novih rešitev, 
novih produktov in storitev.  
 
Mag. Matej Tonin je ob koncu delavnice pozdravil organizacijo tovrstnih delavnic, s katerimi 
bo PE MPI v Kamniku informiral širšo lokalno skupnost o svojih aktivnostih in hkrati 
predstavil konkretne rezultate svojega dela v zadnjem letu in pol. Širša skupnost je bila po 
njegovih besedah premalo seznanjena o konkretnih rezultatih PE MPI v Kamniku. Konkretne 
rezultate lahko podajo samo podjetja, ki delujejo v okviru PE MPI v Kamniku. Dodal pa je, da 
mora aktivno vlogo pri razvoju podjetništva odigrati tudi Občina Kamnik, ki zaenkrat še nima 
ustrezne poslovne cone, v sklopu katere bi bila dejavnost PE MPI v Kamniku in novonastalih 
podjetij, še bolj optimalna.  
 
Doc. dr. Zdravko Praunseis je zaključil delavnico z ugotovitvijo, da je sklop informativno-
promocijskih delavnic, ki bodo potekale od 01.09.2011 do 31.12.2011 v Kamniku namenjen 
informiranju celotne javnosti v občini Kamnik o delovanju PE MPI v Kamniku in predstavitev 
priložnosti za novonastala podjetja. Pridružil pa se je mnenju mag. Mateja Tonina, da mora 
Kamnik razmišljati o poslovni coni, kjer bodo aktivnosti institucij podpornega okolja za 
podjetništvo obrodile še več sadov, torej več podjetij z visoko vsebnostjo znanja in dodano 
vrednostjo. Posledično bo v Kamniku več delovnih mest, preprečil pa se bo tudi t.i. beg 
možganov in podjetnikov v druga okolja. 
 

Avtorji prispevka: doc. dr. Zdravko Praunseis, Tina Naglič in Eva Rožanc 
 
 
Naslednji prispevek: Predstavitev sodelovanja z Univerzo v Mariboru in drugimi institucijami 
znanja 


